
 

 
 

ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 4 de febrer de 2020. 21.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Elisa Alarcón; Jordi Vallhonesta; Jordi Prat; Verònica 
Díaz; Quim Ponce; Quim Pagès; Jofre Jovellar; Antoni Comajuan; Jordi Raig; Rosa Forné; 
Quim Colominas (secretaria) 
 
Excusen assistència: Jordi Gómez; Joan Ridorsa 
 
La presidenta del Consell, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 21.00 hores. 
 
Incorporació de nous membres del Consell: Anabel Díaz; Mariona Guillén; Sebastià Marmolejo;  
 
L’Anabel demana incorporar-se a la Comissió d’Educació. 
 
Tot seguit, la presidenta indica els punts de l’ordre del dia: 
 

1. Treball per comissions específiques 
2. Posada en comú del treball de les comissions específiques 
3. Informació sobre els grups de treball dels projectes “Parc del Camí Ral” i “Pla 

d’Equipaments” 
4. Informacions diverses 
5. Precs i preguntes 

 
1. Les comissions s’apleguen i comencen el treball específic, fins les 21.40 hores. 

 
2. Posada en comú del treball de les comissions específiques. 

 
 

 Comissió de Cultura i Festes. Es tracten els aspectes següents: 
 

 Curset de sardanes. L’Antoni Comajuan proposa organitzar un 
curset de sardanes. La opció és ben acollida. L’Antoni es 
posarà en contacte amb el Fali Jiménez, per copsar si li ve de 
gust conduir-lo. 

 Curs d’escacs: ja s’ha iniciat i es valora positivament. 
 Ball a la fresca: es proposa valorar fer ball a la pista coberta els 

4 caps de setmana de juliol. Es valorarà. 
 Divendres a la fresca: també es proposa per a l’estiu. Es 

valorarà viabilitat. 
 Sant Jordi: en Jordi Prat proposa parlar amb llibreries per si 

volen muntar paradeta i buscar algun autor/a que vulgui signar 
exemplars de llibre. Es valora positivament. 

 Safarejos: es proposa adequar-lo per fer-hi espectacles (presa 
de corrent i altres aspectes que ho puguin facilitar) atès que 
l’espai és atractiu i acollidor. 
També es proposa pintar-hi un rètol amb el nom de l’espai, per 
reforçar-ne la notorietat. 
I també es suggereix recuperar el rètol que indicava els horaris 
d’ús, que va estar manllevat no se sap per part de quí. 



 

 
 

 Es suggereix editar el calendari festiu de La Batllòria. Es 
demanarà a l’Anna Bassol que el prepari. 

 Carnestoltes: l’Anaïs explica que sembla que no hi ha gaire 
entitats que vulguin col·laborar en la organització del Carnaval 
d’enguany. Caldrà empènyer des del Consell per tal que sigui 
viable organitzar-lo. La colla gegantera es mostra disposada a 
col·laborar. 
 

 
 Comissió d’Esports. Es tracten els aspectes següents: 

 
 Camp de Futbol: S’indica que cal demanar a Esports que es 

revisin les xarxes de protecció. Inversions: es prioritzarà els 
nous vestidors i l’ampliació i millora de la grada, amb la 
incorporació de seients. També es demanarà un DEA es 
específic pel camp, per no haver de portar el de l’escola es dies 
de partit i garantir així, que també n’hi ha durant els 
entrenaments. 
 

 Pistes de petanca: s’obre conversa sobre l’ús no clar de la 
instal·lació. Cal esbrinar si, efectivament, l’entitat està activa i si 
s’ofereix obertament a la gent de La Batllòria. Quan es va 
configurar la instal·lació es va fer sobre la base que l’entitat 
dinamitzés les pistes amb la participació més àmplia possible.  

 
 Circuït d’Orientació: se’n vol promoure un. 

 
 

 
 Comissió de Territori i Seguretat. 

 
 Camí paral·lel al Camp de Futbol: caldria arranjar-lo, està ple 

de sotracs. Permetria absorbir aparcament els dies de partit.  
 Passos de ressalt: es proposa generar passos o elements 

dissuasoris a carrer Escoles amb Montengre i cruïlla Carretera 
Vella amb Tordera. Si més no, repintar els passos de vianants. 

 Càmeres control de trànsit: es planteja posar càmeres en punts 
determinats per dissuadir de males pràctiques (curses 
il·legals...).  

 Controls trànsit durant sortides escolars. Proposta de pla 
pilot:“infants” col·laboren en seguretat viària. 

 DEA Unió Batllorienca: caldria retirar-lo de la ubicació actual, 
atès que contínuament és objecte de vandalisme. Es proposa 
portar-lo al camp de futbol quanse n’adquireixi un de nou que 
és resistent a pluja i Sol i posar-lo en lloc més visible (façana 
Centre Cívic carrer Major, potser). 

 Vehicles abandonats a la via pública: es recorda que hi ha un 
Oper Zafira (carrer de Lluís Companys a tocar de la zona 
d’aportació de contenidors9 i un Ford Mondeo (camí Ral davant 
Roca Humbert) que resten indefinidament a la via pública i 
probablement estiguin abandonats. 

 Neteja d’embornals : caldria una tongada perquè n’hi ha molts 
de tapats i fins i tot colmatats. 

 Patrulles control vandalisme: davant la reiteració de situacions 
inadequades (danys al mobiliari urbà; embrutiment de façanes i 



 

 
 

cotxes...) es debat sobre la possibilitat de promoure grups de 
vigilància amb persones voluntàries. Davant les visions 
diverses no es concreta fer-les operatives.  
La presidenta indica que Seguretat ciutadana està treballant 
per detectar casos i també s’ha iniciat treball amb Comunitat, 
per abordar la problemàtica amb el suport de l’eduació social. 

 
 Comissió d’Educació, Comunitat i Desenvolupament. No assisteix a la 

Permanent cap persona de la Comissió i no es tracta cap aspecte vinculat. 
 
 

3. Informació sobre els grups de treball dels projectes “Parc del Camí Ral” i “Pla 
d’Equipaments”. 
 
 Parc del Camí Ral:  El grup de treball es va reunir el 29 de gener i s’ha elaborat un 

document amb les bases per traslladar a l’equip tècnic que haig de redactar el projecte 
executiu, que es desenvoluparà durant el 2020 (s’adjunta com a informació, document 
de treball, elaborat arran de la sessió del grup). Se’n preveu l’execució el 2021. 
 

 Pla d’usos d’equipaments: El grup de treball es va reunir el 4 de febrer i es va agafar el 
compromís de treballar a partir d’unes plantilles que permeten fixar la visió de 
necessitats del poble fins a 2030. A partir de la definició de necessitats es treballarà els 
espais que calen per atendre-ho (s’adjunta com a informació, document de treball). 

 
 

4. Informacions diverses. 
 

 Enllumenat Camp de Futbol: la presidenta informa que s’ha intensificat el 
procés per a la contractació. 

 
 Noves baranes del pont amb Riells: la presidenta informa que el format és 

inadequat per malentès amb empresa instal·ladora. S’està revisant i en breu 
s’adequarà. 

 
 Sessió monogràfica d’associacions veïnals i Ajuntament, sobre residus i neteja 

viària (18 de febrer): es convidarà al membres de la comissió de Territori a 
assistir-hi. 

 
 OAC La Batllòria: la presidenta informa que, per tal d’ajustar millor els perfils de 

les treballadores de la Unió Batllorienca als de les persones usuàries, l’OAC 
obrirà els matins de divendres, en lloc dels de dilluns. 

 
 

5. Precs i preguntes 
 

Sense res més a tractar la presidenta aixeca la sessió quan són les 23.00 hores. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
 
 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 


